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Tak po praktycznie każdych 
większych opadach 
wygląda al. ZHP. 
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Ola z Kutna od 
dwóch lat jest, jak 
sama mówi, za-
mknięta w więzieniu 
ciężkiej śmiertelnej 
choroby, czyli ano-
reksji. Przy wzroście 
160 cm, waży zaled-
wie 31 kilogramów! 
Potrzebuje naszej 
pomocy i ruszyła 
zbiórka pieniędzy, 
dzięki której będzie 
mogła znaleźć się w 
ośrodku psychote-
rapeutycznym Alira, 
specjalizującym się 
w leczeniu zaburzeń 
odżywiania.

– Od 2 lat jestem za-
mknięta w więzieniu cięż-
kiej śmiertelnej choroby 
– anoreksji. Pozornie do-
bra przyjaciółka z każ-
dym dniem coraz bardziej 
wyniszcza mój organizm 
oraz zabiera to, co najcen-
niejsze, czyli życie. Ważę 
obecnie 31 kg przy 160 cm 
wzrostu. Nie wiem, ile cza-
su mi jeszcze zostało i ile sił 
znajdę jeszcze do walki – 
mówi Ola, która potrzebuje 
naszej pomocy. – Choroba 
coraz szybciej dąży do jed-
nego, a to jeszcze nie czas 
by umierać! Chcę walczyć, 

chcę żyć i proszę o pomoc, 
bo jeżeli już nic się nie 
zmieni, to wkrótce zniknę… 
Nigdy siebie nie akcepto-
wałam, bywały gorsze i lep-
sze dni, jednak zależały one 
od cyferki, jaką w dobrym 
momencie pokazuje waga.

Jak mówi Ola, mimo iż 
najbliżsi zawsze powtarzali 
jej, że jest idealna, mimo to 
zawsze czuła się gorsza. W 
pewnym momencie zała-
mała się i jak mówi, wyda-
wało jej się, że nie zasługu-
je na szczęście, bo nie jest 
tego warta.

– Popadłam w wir w po-
prawianiu siebie. Zaczęło 
się od zwykłego ogranicza-
nia jedzenia, później już 
było coraz więcej i więcej 
aż w końcu nic. Myślałam, 
że mam nad wszystkim 
kontrolę i nawet nie zauwa-
żyłam, kiedy ona zaczęła 
kontrolować mnie – wspo-
mina 21-latka. – Doszłam 
do momentu, w którym 
obsesyjnie zaczęłam liczyć 
kalorie, ważyłam się po 
kilkanaście razy dziennie, 
kawałek marchewki stał 
się dla mnie paraliżującym 
wyzwaniem. Moje życie 
towarzyskie, rodzinne i za-
wodowe przestało dla mnie 
istnieć.

Przed chorobą Oli do-
słownie wszędzie było peł-
no, studiowała na kierun-
ku logistycznym. Była tak 
energiczną i uśmiechnię-
tą osobą, że zarażała tym 
innych. Teraz z każdym 
dniem czuje, że opada z sił 
i traci wszystko to, co było 
dla niej najcenniejsze, czyli 
życie, rodzinę, radość.

– Dlatego proszę Was 
z całego serca o wsparcie. 
Choroba zabrała całą mnie 
i manipuluje każdą moją 
część. Obiecuję, że w pełni 
zaangażuję się w daną mi 
szansę, która jest ostatnią 
nadzieją na wyjście z wię-
zienia anoreksji – mówi 
kutnianka.

Pieniądze ze zbiórki 
przeznaczone są na pobyt 
stacjonarny 40-dniowy 
w ośrodku psychoterapeu-
tycznym Alira, specjalizu-
jącym się w leczeniu za-
burzeń odżywiania. Koszt 
pobytu w ośrodku obejmu-
je ponad 150 godzin sesji 
psychoterapeutycznych 
oraz psychodietetycznych 
z wykwalifikowaną kadrą 
terapeutów, wyżywienie 
(specjalnie tworzone po-
siłki dla osób cierpiących 
na zaburzenia odżywiania) 
oraz nocleg. •

„Jestem zamknięta w„Jestem zamknięta w
więzieniu ciężkiej chorobywięzieniu ciężkiej choroby””

OLA WALCZY Z ANOREKSJĄ!

Obecnie Ola przy wzroście 160 cm, 
waży zaledwie 31 kilogramów!

– Zaczęło się od zwykłego 
ograniczania jedzenia, później już 

było coraz więcej i więcej aż w 
końcu nic – wspomina Ola, która tak 

wyglądała 2 lata temu. Udział w zbiórce można wziąć na stronie www.swiatelkozycia.pl

W weekend w Urzę-
dzie Stanu Cywilne-
go odbyła się wyjąt-
kowa uroczystość. 
Państwo Halina 
i Leszek Kotkow-
scy obchodzili Zło-
te Gody, czyli 50-tą 
rocznicę ślubu. Ży-
czenia oraz medale 
jubilatom wręczyła 
Justyna Jasińska, 
wójt gminy Kutno.

– 50 lat temu w przy-
siędze małżeńskiej zło-
żyliście ślubowanie, że 
będziecie ze sobą na do-
bre i na złe. Był to po-
czątek funkcjonowania 
nowej rodziny, która 
stanowi ważny element 
Waszego życia prywat-
nego, jak i społecznego. 
Dzisiaj z dumą możecie 
stwierdzić, że dobrze wy-

wiązaliście się ze swoich 
obowiązków wobec sie-
bie, trwając przez tyle 
lat w przyjaźni, zaufaniu 
i lojalności małżeńskiej. 
Za Waszą miłość, przy-
kład życia, łzy i uśmiech, 
za każdy siwy włos na 
Waszej skroni składam 
Wam drodzy jubilaci gra-
tulacje. Niech ten szcze-
gólny dzień będzie okazją 
do miłych wspomnień – 
mówiła Justyna Jasiń-
ska, wójt gminy Kutno.

Po zawarciu związku 
małżeńskiego Państwo 
Kotkowscy zamieszkali 
w rodzinnym domu Pana 
Leszka w Raciborowie, 
gdzie podjęli się prowa-
dzenia rodzinnego go-
spodarstwa rolnego.

Pan Leszek pełnił rów-
nież zawodowo służbę, 
jako funkcjonariusz poli-

cji, a Pani Halina z troską 
i miłością dbała o rodzin-
ny dom.

Państwo Kotkowscy są 
świadectwem, że rodzi-
na jest najważniejsza, 
a nagrodą za wspólnie 
spędzone życie jest szczę-
ście dzieci: córki Edyty i 
syna Krzysztofa, uśmiech 
trojga wnucząt oraz mi-
łość, którą mogą się dzie-
lić.

– Gratuluję Państwu 
Złotego Jubileuszu i ży-
czę wielu wspólnych lat 
w zdrowiu, obfitujących 
w szczęście, a każdy dzień 
niech przynosi wiele ra-
dości, satysfakcji i ciepła 
domowego ogniska. Cie-
szę się, że dane mi jest 
wręczyć Państwu meda-
le za długoletnie pożycie 
małżeńskie – mówiła 
wójt J. Jasińska. •

Piękny jubileusz Państwa Kotkowskich! Świętowali Złote GodyPiękny jubileusz Państwa Kotkowskich! Świętowali Złote Gody

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl
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Kutno Miastem Róż!Kutno Miastem Róż!
Zapraszamy na spacer 

po różanym Kutnie. Być 
może na co dzień, będąc 
w pośpiechu, nie zwra-
cają Państwo uwagi na 
otaczającą rzeczywistość. 
Być może dawno nie od-
wiedzili Państwo Parku 
Wiosny Ludów czy Trau-
gutta. Kwitnące rabaty 

różane w parkach, na ron-
dach i skwerach zachwy-
cają obfitością kwitnienia 
i przepięknymi barwami. 
Równie pięknie prezen-
tują się różane ogrody, 
zakładane i pielęgnowane 
przez mieszkańców Kutna 
– Miasta Róż. •
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Radni miejscy udzielili 
absolutorium prezyden-
towi Kutna Zbigniewowi 
Burzyńskiemu. Nie oby-
ło się bez długiej dysku-
sji dotyczącej inwesty-
cji i zadłużenia miasta, 
a także… awarii kamer 
transmitujących obrady 
w internecie. Radni Pra-
wa i Sprawiedliwości 
w sprawie absolutorium 
zagłosowali na „nie”.

– Tradycyjnie już od wielu lat 
pod koniec czerwca spotykamy 
się, aby ocenić dokonania sa-
morządu. I zawsze nasuwa się 
pytanie, jaki to był rok. I mu-
szę powiedzieć, że 2019 to był 
wyjątkowo trudny i nieprze-
widywalny rok. Trzeba było 
podejmować odważne i trudne 
decyzje – mówił do radnych 
prezydent Zbigniew Burzyński.

Jak powiedział włodarz Mia-
sta Róż, na „trudność” ostat-
nich miesięcy wpływ miały 
między innymi galopujące ceny 
w budownictwie, zmniejsze-
nie dochodów miasta z tytułu 
regulacji podatków, niedosza-

cowanie subwencji oświatowej 
czy nieprzewidziane zdarzenia 
w trakcie dużych inwestycji.

Prezydent skomentował też 
problemy przy realizacji naj-
większych inwestycji m.in. 
przebudowie centrum Kutna 
czy Pałacu Saskiego.

– Chciałbym podziękować 
radnym za pracę, za akceptację 
decyzji, dziękuję pracownikom 

jednostek i moim zastępcom, 
którzy kierowali samorządem, 
pod moją długą nieobecność – 
mówił na zakończenie swojego 
przemówienia prezydent Bu-
rzyński i stwierdził, że ten rok 
też będzie „nie za ciekawy”.

Przy punktach dot. wotum 
zaufania, a także rozpatrzenia 
i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz udzielenia 
absolutorium prezydentowi 

nie brakowało dyskusji. Głos 
zabrali m.in. radni PiS-u, któ-
rzy wyrazili swoje obiekcje, co 
do budżetu Kutna i wzrastają-
cego zadłużenia (ok. 14 mln za 
rok 2019). 

– Wielokrotnie ostrzegali-
śmy, iż wykonanie budżetu, 
składającego się z kilku du-
żych, pochłaniających ogrom-
ne nakłady finansowe okaże się 
niemożliwe. Po czasie okazuje 
się, że mieliśmy rację. Zrezy-
gnowano z Zielonej Osi Mia-
sta o łącznej wartości ponad 
16,5 mln złotych. Odstąpiono 
od przebudowy Miejskiej i Po-
wiatowej Biblioteki Publicznej 
za prawie 22 mln złotych. Nie 
wykonano również skateparku 
nad Ochnią. Pamiętajmy też, 
iż 2019 r. to potężna wpadka 
w postaci utraty 10 mln złotych 
dofinansowania na rewalory-
zację Pałacu Saskiego, spowo-
dowana fatalnym oszacowa-
niem możliwości odzyskania 
70 procent substancji zabyt-
kowej. Jak mówią mieszkańcy 
– gołym okiem było widać, że 
nawet połowa tego zabytku nie 
była zachowana – mówiła Ewa 

Rzymkowska, w i c e p r z e -
wodnicząca rady i radna Prawa 
i Sprawiedliwości.

– Uważamy, że realizacja bu-
dżetu przyniosła wiele korzyści 
dla miasta i jego mieszkań-
ców, wpłynęła pozytywnie na 
rozwój Kutna - mówiła z kolei 
Joanna Podemska z Porozu-
mienia dla Kutna. Wcześniej 
w obszernym oświadczeniu 
przybliżyła miejskie inwestycje 
w 2019 i podkreśliła, że "wyko-
nanie budżetu uzyskało pozy-
tywną opinię RIO".

Ostatecznie głosami 12 „za” 
i 7 „przeciw” udzielono abso-
lutorium włodarzowi Miasta 
Róż.

– Dziękuję Państwu za udzie-
lenie absolutorium. Dzięku-
ję zarówno za głosy „za” jak 
„przeciw”. Dziękuję za pracę 
w 2019 roku. Mamy połowę 
następnego, który też nie jest 
najlżejszy – powiedział prezy-
dent Zbigniew Burzyński. •

FOT. ARCHIWUM

Kiedy ruszy przebudo-
wa wiaduktu na Józefo-
wie – to pytanie zadaje 
sobie wielu mieszkań-
ców Kutna. Szumnie 
zapowiadana inwesty-
cja, za którą odpowia-
da głównie PKP, miała 
rozpocząć się na prze-
łomie kwietnia i maja 
tego roku, a tymcza-
sem temat nagle ucichł. 
O sprawie mówił ostat-
nio zastępca prezyden-
ta Kutna Jacek Boczka-
ja.

W marcu wydawało się, że 
wszystko jest dopięte na ostat-
ni guzik i na przełomie kwiet-
nia i maja ruszy długo wycze-

kiwana przebudowa wiaduktu 
na Józefowie. Wcześniej pa-
dało wiele terminów, ale ten 
miał być ostateczny. Miał – bo 
ostatecznie do startu inwesty-
cji nie doszło. Zajęto się tylko 
wiaduktem na Troczewskiego, 
a temat Józefowa nagle ucichł.

O sprawę podczas ostatniej 
sesji rady miasta zapytał Pa-
weł Markiewicz. Jak odpowie-
dział zastępca prezydenta Kut-
na Jacek Boczkaja, sytuacja 
z remontem wiaduktu kole-
jowego na Józefowie od kilku 
miesięcy zmienia się niczym 
w kalejdoskopie i terminów 
rozpoczęcia prac było już kil-
ka.

– Obecna wersja jest taka, że 
przejazd nie będzie zamknięty 

w tym roku i z rozpoczęciem 
inwestycji będzie trzeba po-
czekać do czasu zakończenia 
przebudowy skrzyżowania na 
Łąkoszynie – mówił w trakcie 
sesji J. Boczkaja.

Wiadukt na Józefowie ma 
być przebudowywany w po-
dobny sposób, jak na Troczew-
skiego i w sposób jak najmniej 
uciążliwy dla kutnian. – Na 
Troczewskiego idzie to spraw-
nie i mam nadzieję, że na Jó-
zefowie też tak będzie – dodał 
Boczkaja.

Przypomnijmy, pod koniec 
kwietnia ruszyła przebudowa 
wiaduktu na Troczewskiego. 
Ruch odbywa się tam waha-
dłowo – przy pomocy sygnali-
zacji świetlnej.

– Tymczasowa organizacja 
ruchu przewiduje zwężenie 
jezdni do jednego pasa ruchu 
oraz wprowadzenie waha-
dłowej sygnalizacji świetlnej. 
Zmiana organizacji ruchu 
wprowadzona zostaje do 29 
października 2021 roku r. 
– komentuje biuro prasowe 
Urzędu Miasta Kutno.

Kilka tygodni temu z kolei 
drogowcy ruszyli z dużą inwe-
stycją na Łąkoszynie. Przebu-
dowane zostanie tam skrzyżo-
wanie DK92 z DK60 i DW702. 
Spowodowało to duże zmiany 
w ruchu, a także wielkie kor-
ki, na które narzekają zmoto-
ryzowani mieszkańcy Kutna. 
Utrudnienia potrwają przy-
najmniej rok. •

Co z przebudową wiaduktu na Józefowie?Co z przebudową wiaduktu na Józefowie?
„Sytuacja zmienia się jak w kalejdoskopie”„Sytuacja zmienia się jak w kalejdoskopie”

Co z basenem miejskim 
i dlaczego najpierw wpusz-
czono do niego wodę, 
a później opróżniono – rad-
ny Robert Stępniewski inter-
weniuje w sprawie obiektu 
przy ulicy Narutowicza.

– W imieniu własnym i miesz-
kańców chciałbym zapytać o ba-
sen miejski przy ul. Narutowicza. 
Mieszkańcy pytają, co się stało, 
że najpierw woa została wlana do 
basenu, a teraz z tego basenu wy-
lana? – pyta Robert Stępniewski w 
interpelacji skierowanej do prezy-
denta Kutna.

Jak mówi radny, wchodząc na 
stronę MOSiR Kutno mamy infor-
mację z dnia 26 czerwca, że „ze 
względu na panującą sytuację 
epidemiologiczną uprzejmie infor-
mujemy, że basen miejski przy ul. 
Narutowicza pozostaje nieczynny. 
O otwarciu poinformujemy w osob-
nym komunikacie”.

– W takim razie, w jakim celu 
basen został napełniony wodą, 
a później opróżniony? Jakie są 
koszty napełnienia basenu wodą 
i kto te koszty pokrywa? Czy ba-
sen będzie czynny czy zamknięty? 
– zadaje pytania władzom Kutna 
radny Stępniewski. •

Kiedy ruszyKiedy ruszy
basen miejski?basen miejski?

Radni Prawa i Sprawiedliwości byli 
przeciwni udzieleniu absolutorium 

prezydentowi Burzyńskiemu.

Prezydent Burzyński z absolutoriumPrezydent Burzyński z absolutorium
Radni PiS-u zagłosowali na „nie”Radni PiS-u zagłosowali na „nie”
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W  Kutnowskim Szpitalu 
Samorządowym zostanie 
przebudowana  pochylnia 
dla osób niepełnospraw-
nych wraz z remontem 
strefy głównego wejścia 
do budynku. 

Inwestycja ta będzie koszto-
wała ok. 480 tysięcy złotych, 
na które Zarząd Powiatu Kut-
nowskiego i Zarząd Kutnow-
skiego Szpitala Samorządowe-
go pozyskał dofinansowanie 
z Urzędu Marszałkowskiego 
w Łodzi w kwocie 143 tys. 
zł. Wejście do kutnowskie-
go szpitala zyska estetycz-
ny, nowoczesny wygląd, jak 
i funkcjonalność, co poprawi 
dostęp pacjentów i osób od-
wiedzających szpital.  W pla-
nach jest m.in. budowa szkla-
nego dachu nad wejściem do 
placówki.  Remont będzie 
trwał ok. 4 miesięcy. •

KolejneKolejne
inwestycje inwestycje 
w szpitaluw szpitalu

W czerwcu  Powiat  Kut-
nowski podejmował ko-
lejne działania związane 
z epidemią koronawirusa  
w naszym  kraju. 

Przypomnijmy, że  do za-
dań Starostwa Powiatowego 
w Kutnie  w czasie epide-
mii należy, m.in.:  wsparcie 
Kutnowskiego Szpitala Sa-
morządowego, wyposażenie 
i zapewnienie miejsc kwaran-
tanny zbiorowej, akcja infor-
mująca ludność o stanie koro-
nawirusa na terenie powiatu 
czy współpraca z Państwową 
Stacją  Sanitarno–Epidemio-
logiczną. 

Od 1 czerwca została otwarta 
większość wydziałów i refera-
tów Starostwa  Powiatowego 
w Kutnie. – Interesanci  są  
przyjmowani z zachowaniem 
szczególnych środków ostroż-
ności,  petenci muszą mieć 
maseczki i przestrzegać  od-
ległości dwóch  metrów od 
siebie. Poszczególne wydziały 
i referaty są także zaopatrzo-
ne w  środki dezynfekujące 
i rękawiczki – mówi Daniel 
Kowalik, Starosta Kutnowski. 

Działania Starosty Działania Starosty 
w związku z COVID-19w związku z COVID-19Ponad 50 milionów dla 

przedsiębiorców, tar-
cza dla samorządów 
i dodatkowe pienią-
dze na remonty dróg – 
w ostatnim czasie sta-
rosta Daniel Kowalik 
wraz z parlamentarzy-
stami przekazał dobre 
wiadomości dla miesz-
kańców powiatu kut-
nowskiego.

50 milionów dla 
przedsiębiorców 

W ramach pomocy przed-
siębiorcom z terenu powiatu 
kutnowskiego, od początku 
pandemii, pozyskano nie-
bagatelną kwotę  ponad 52 
milionów złotych  w ramach 
Rządowej Tarczy Antykryzy-
sowej.  Pieniądze pochodzą 
z Ministerstwa Rodziny Pracy 
i Polityki Społecznej i zostały 
przeznaczone na pomoc przed-
siębiorcom, którzy utracili swe 
dochody w związku z epidemią 
koronawirusa. Pomoc finan-
sowa dotyczy przedsiębiorców 
zatrudniających pracowników, 
jak i osób samozatrudnionych. 

Na dzień 16 czerwca Powiato-

wy Urząd Pracy w Kutnie wy-
płacił  3 505 przedsiębiorcom 
łączną kwotę 17 935 196,71 
zł. W trakcie rozpatrywania 
są kolejne wnioski. Łącznie 
Powiat Kutnowski otrzymał 
środki finansowe  w kwocie 
52 022 434,29 zł.  Szczegóło-
we informacje na temat uzy-
skania pomocy oraz składania 
niezbędnych wniosków są do-
stępne na stronie internetowej 
Powiatowego Urzędu Pracy 
w Kutnie – www.kutno.praca.
gov.pl
Tarcza Dla Samorządów 
W ramach Tarczy Dla Samo-

rządów  wartej w skali całego 
kraju aż 6 miliardów złotych,  
Powiat Kutnowski otrzyma 
dotację rządową w wysokości 
1 070 324 zł.  Środki przeka-
zane przez rząd będzie moż-
na wykorzystać na bliskie lu-
dziom inwestycje, jak remonty 
szkół i przedszkoli, inwestycje 
w wodociągi i kanalizacje, itp.  
W Tarczy  Dla  Samorządów 
przewidziano także pomoc 
dla polskich małych i średnich 
firm – realizujących zadania 
inwestycyjne samorządów. 
Pieniądze pochodzą z Fun-
duszu Inwestycji Samorządo-

wych. 
– Dziękuje rządowi oraz Pre-

zydentowi RP – Andrzejowi 
Dudzie, że w czasie tej trudnej 
dla nas wszystkich  sytuacji 
epidemiologicznej, zostały do-
strzeżone problemy lokalnych 
samorządów oraz konieczność 
nieodchodzenia od inwestycji. 
Pamiętajmy o tym, że inwe-
stycje to nie tylko komfort dla 
mieszkańców, ale także  setki 
tysięcy miejsc pracy w skali ca-
łego kraju – mówi Daniel Ko-
walik, Starosta Kutnowski.  – 
W momencie kiedy samorządy 
dużą kwotę swoich budżetów 
wydatkują na inwestycje, re-
zygnacja z ich przeprowadza-
nia mogłaby doprowadzić do 
ogromnych perturbacji na 
rynku pracy – dodaje Starosta  
Kutnowski.

Powiat Kutnowski otrzy-
ma wsparcie w wysokości 
1 070 324,00 zł, miasto Kutno 
otrzyma 8 137 676,00 zł, gmi-
na Bedlno – 887 242,00 zł, 
gmina Dąbrowice 500 000,00 
zł, gmina Krośniewice 
578 006,00 zł, gmina Krzyża-
nów 580 261,00 zł, gmina Kut-
no 795 836,00 zł, gm. Łanięta 
– 500 000,00 zł, gmina Nowe 
Ostrowy – 500 000,00 zł, gmi-
na Oporów – 500 000,00 zł, 
gmina Strzelce 1 243 457,00 zł, 
gmina Żychlin – 500 000,00 
zł. Łącznie wszystkie gmi-
ny powiatu wraz z Powiatem 
Kutnowskim otrzymają kwotę  
rzędu 15 792 802,00 zł. 

Dodatkowe pieniądze 
na remonty dróg 

23 czerwca w Starostwie Po-
wiatowym w Kutnie nastą-
piło przekazanie promes na 
dofinansowanie remontów 
dróg powiatu kutnowskiego 
z Rządowej Dotacji Celowej 

w ramach Funduszu Dróg Sa-
morządowych. Czeki Staroście 
Kutnowskiemu oraz włoda-
rzom poszczególnych gmin 
powiatu kutnowskiego prze-
kazał Tobiasz Bocheński, 
Wojewoda Łódzki. 

Powiat Kutnowski w ramach 
umowy dotacyjnej otrzyma 
kwotę wsparcia w wysokości 
1 123 284.00 zł. Uzyskane pie-
niądze zostaną przeznaczone 
na wykonanie przebudowy 
drogi relacji Kutno – Antoniew 
– Witonia na odcinku Strze-
gocin (las). Cały koszt przed-
miotowej inwestycji to 2 246 
568. 00 zł. – Pomimo ciężkiej 
sytuacji spowodowanej pan-
demią COVID–19 staramy się 
nie rezygnować z inwestycji 
mających poprawić komfort 
życia mieszkańców powiatu 
kutnowskiego – mówi Daniel 
Kowalik, Starosta Kutnowski.

W ramach programu dofi-
nansowania wynoszą: Powiat 
Kutnowski – 1 123 284,00 zł, 
gmina Kutno – 212 772,00 
zł, gmina Nowe Ostrowy 399 
585,00 zł, gmina Łanięta 371 
235,00 zł, gmina Krośniewice 
2 785 212,00 zł. 

Z rąk wojewody czeki ode-
brali Daniel Kowalik – Staro-
sta Kutnowski, Wójt Gminy 
Kutno Justyna Jasińska, bur-
mistrz Krośniewic Katarzyna 
Erdman, Wójt Gminy Łanięta 
Tomasz Szczęsny i Wójt Gmi-
ny Nowe Ostrowy Zdzisław 
Kostrzewa. Ze strony Powiatu 
Kutnowskiego we wręczeniu 
czeków uczestniczyli także 
wicestarosta – Marek Jędrzej-
czak oraz członkowie zarządu: 
Jolanta Pietrusiak i Tomasz 
Walczewski. W wydarzeniu 
udział wziął również poseł Ta-
deusz Woźniak oraz senator 
Przemysław Błaszczyk. •

Rządowe pieniądze dla powiatuRządowe pieniądze dla powiatu
Kto i ile dostanie? Kto i ile dostanie? 

Jak podkreślali na konferencjach 
prasowych włodarze powiatu i lokalni 
politycy PiS-u, pieniądze trafią do 
naszego regionu dzięki współpracy 
prezydenta Dudy z rządem.
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„Rodziny boją się przebywać w parkach”„Rodziny boją się przebywać w parkach”
Radny Walczak chce pieszych patroli Straży MiejskiejRadny Walczak chce pieszych patroli Straży Miejskiej
Czy w kutnowskich par-
kach pojawią się piesze 
patrole funkcjonariuszy 
Straży Miejskiej? Inter-
wencję w tej sprawie po 
raz kolejny podejmuje 
radny Łukasz Walczak. – 
Rodziny boją się przeby-
wać w parkach ze swoimi 
dziećmi – mówi radny.

Radny Walczak, który na co 
dzień jest policjantem kutnow-
skiej komendy, wielokrotnie 
w przeszłości zgłaszał różne po-
mysły dotyczące usprawnienia 
działania straży miejskiej. Mię-
dzy innymi po jego interwencji 
zakupiono paralizatory. Teraz 
po raz kolejny składa interpela-
cję w sprawie pieszych patroli 
SM w parkach.

– W ubiegłym roku również 
podejmowałem stosowne kroki 
w tej sprawie, lecz moja proś-
ba została zlekceważona przez 
komendanta Straży Miejskiej 
w Kutnie. Od kilku tygodni po-

nownie dochodzą do mnie dro-
gą elektroniczną, jak również 
osobiste prośby mieszkańców 
o interwencję w sprawie zakłóca-
nia porządku publicznego przez 
osoby spożywające alkohol na 
ławkach w parku – komentuje 
radny Łukasz Walczak.

Jak mówi, zakłócenia bezpie-
czeństwa i wyrządzane burdy 
alkoho-
lowe 
są 

szczególnie uciążliwe dla miesz-
kańców pobliskich bloków.

– W dobie obecnie panują-
cej pandemii parki są jedynymi 
w naszym mieście miejscami, 
gdzie mieszkańcy mogą bez-
piecznie spędzać czas z rodziną 
na łonie natury. Jako radny nie 
mogę przejść obojętnie wobec 
sygnałów, jakie dają mieszkań-
cy o braku nadzoru służb Stra-
ży Miejskiej w newralgicznych 
godzinach, w których rodziny 

boją się przebywać ze swoimi 
dziećmi w parku – dodaje 

Walczak.
Zdaniem radnego bez-

pieczeństwo mieszkańców 
powinno być priorytetem. 
W związku z tym zwraca 
się też do prezydenta o pil-

ne rozpatrzenie interpelacji 
i nałożenie na komendanta 

Straży Miejskiej w Kutnie obo-
wiązku zapewnienia regularnych 
patroli w parkach. •

Radny Łukasz Walczak po raz 
kolejny interweniuje w sprawie 

Straży Miejskiej. Chciałby, aby w 
parkach pojawiły się patrole piesze.

W ostatnim cza-
sie radny Janusz 
Kołodziejski inter-
weniował w spra-
wie montażu lu-
stra przy wjeździe 
na ul. Podrzeczną 
od strony ul. Sza-
loma Asza. Kie-
rowcy mają tam 
znacznie utrudnio-
ną widoczność. 
Władze miasta nie 
zgodziły się jed-
nak na poprawę 
bezpieczeństwa.

– Na wyjeździe z jed-
nokierunkowej ulicy 
Szaloma Asza w ulicę 
Podrzeczną, kierow-
cy często mają pro-
blem z bezpiecznym 
wyjazdem z tej ulicy. 

Widoczność jest ogra-
niczona, ponieważ po 
prawej stronie znajdują 
się schody z podwyż-
szeniem do pawilonów 
handlowych znajdują-
cych się w ciągu bloków 
Podrzeczna 7 i 5, zaś po 
lewej stronie znajdują 
się bariery ochronne, 
które także ogranicza-
ją widoczność – uważa 
radny Janusz Koło-
dziejski.

Jak mówi radny, 
w celu podniesienia 
bezpieczeństwa pie-
szych, rowerzystów i 
osób poruszających się 
samochodami na tym 
odcinku drogi, należy 
odpowiednio ustawić 
lustro drogowe.

Mogłoby wydawać się, 

że po interwencji rad-
nego ustawienie lustra 
w tym miejscu będzie 
tylko formalnością. 
Władze miasta mają 
jednak zupełnie inne 
zdanie na temat bez-
pieczeństwa przy wjeź-
dzie na ul. Podrzeczną.

– We wskazanej lo-
kalizacji nie ma po-
trzeby montażu lu-
stra drogowego U-18. 
Układ skrzyżowania 
z wysepką i przejściem 
dla pieszych powoduje 
uspokojenie ruchu dro-
gowego i tym samym 
umożliwia kierującym 
bezpieczne włączenie 
się do ruchu w ul. Pod-
rzeczną – komentuje Ja-
cek Boczkaja, zastępca 
prezydenta Kutna. •

Kierowcy nie widzą drogi, Kierowcy nie widzą drogi, 
a władze miasta problemua władze miasta problemu

W poniedziałek doszło do tra-
gicznego wypadku w Kutnow-
skim Szpitalu Samorządowym. 
Z okna wypadł mężczyzna i 
niestety nie przeżył. Okoliczno-
ści śmierci pacjenta ustalają 
śledczy.

Jak podaje podkom. Edyta Machnik z 
kutnowskiej komendy, dramat rozegrał 
się przed godziną 10. 

– Około godziny 9.46 wpłynęło do nas 
zgłoszenie o tym zdarzeniu. Mężczyzna 
nie przeżył. Na miejscu trwają czynności 
z udziałem prokuratora – powiedziała 
Panoramie podkom. Edyta Machnik, 

oficer prasowy KPP Kutno.
Okoliczności tragedii na razie nie są 

znane. Wiadomo, że około 60-letni męż-
czyzna wypadł z okna na III piętrze.

– Pacjent wypadł z okna oddziału 
neurologii. Mężczyzna odniósł bardzo 
poważne i rozległe obrażenia i pomi-
mo 45-minutowej reanimacji zmarł. O 
sprawie powiadomiliśmy policję i pro-
kuraturę. We własnym zakresie będzie-
my również wyjaśniać okoliczności tego 
tragicznego zdarzenia – mówi Andrzej 
Pietruszka, prezes kutnowskiego szpi-
tala.

O szczegółach będziemy informować 
na www.panoramakutna.pl •

Okoliczności tragedii w kutnowskim 
szpitalu ustalać będą teraz śledczy.

Tragedia w szpitaluTragedia w szpitalu
Mężczyzna wypadł z oknaMężczyzna wypadł z okna

SPRAWĘ BADA PROKURATURA
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– Dla jednych to zalane 
trzy kompoty, a dla dru-
gich problem, z którym 
władze miasta nie są 
w stanie poradzić so-
bie od kilku dekad – tak 
mówią mieszkańcy al. 
ZHP, którzy po raz ko-
lejny liczą straty po 
czerwcowych opadach 
i powoli tracą nadzieję, 
że obiecany kolektor 
odprowadzający wodę 
do Ochni kiedykolwiek 
zostanie zbudowany. – 
Nasz problem bagateli-
zuje się od lat – dodają.
Parafrazując słynny cytat 
Benjamina Franklina, pewne 
są tylko śmierć i podatki, a w 
Kutnie to, że po opadach desz-
czu pod wodą znajdzie się Al. 
ZHP. Mieszkańcy tej części 
miasta borykają się z proble-
mem od lat, jednak sprawa 
nadal nie została załatwiona 
tak, jak należy. Zrezygnowani 
kutnianie o pomoc zwrócili się 
do naszej redakcji, a także rad-
nych Janusza Kołodziejskiego 
i Tomasza Rędzikowskiego.

Wiceprezydent Kutna: 
Zalane piwnice i trzy 

kompoty
Do tematu Al. ZHP na ostat-

niej sesji odniósł się Jacek 
Boczkaja, zastępca prezy-
denta Kutna. Podkreślił, że 
przetarg na budowę kolektora 
został ogłoszony i nawet roz-
strzygnięty, jednak wykonaw-
ca widząc, że jego oferta jest 
niższa o około 200 tysięcy od  
pozostałych, nagle się wycofał. 
Władze miasta zapewniają jed-
nak, że niebawem ogłoszony 
zostanie kolejny przetarg.

J. Boczkaja stwierdził także, 
że jeżeli nastąpiły straty mate-
rialne w mieniu z powodu za-
lań, to oczywiście miasto jest 
ubezpieczone i wypłacone zo-
staną stosowne odszkodowa-

nia mieszkańcom.
– To zalanie, które jest tutaj 

na ZHP, to jest żadne zalanie. 
Widać było je choćby w War-
szawie, a nie mówię już o Pod-
karpaciu, gdzie w ciągu pięciu 
minut ludzie tracą majątek 
kilku pokoleń. A tu są zalane 
piwnice i trzy kompoty. Oczy-
wiście nie mówię tego z jakąś 
ironią, bo to są owszem straty 
w mieniu, ale naprawdę to nie 
są tak duże, jak mogłyby się 
zdarzyć – komentował J. Bocz-
kaja.

Jak podkreślał z kolei prezy-
dent Zbigniew Burzyński, 
kanalizacje w naszym mieście 
są przystosowane na średnie 
opady.

– Tak się dzieje wszędzie, 
w każdym mieście, że przy na-
walnych opadach żadna kanali-
zacja nie odbierze tej wody. To 
jest projektowane na średnie 
opady, a jak spadnie 100mm 
deszczu w krótkim okresie 
i jest oberwanie chmury, to 
żadna instalacja sobie z tym nie 
poradzi – mówił Z. Burzyński.
Mieszkańcy al. ZHP: Nasz 
problem bagatelizuje się 

od lat
Zdziwienia słowami Jacka 

Boczkaji nie kryją mieszkań-
cy al. ZHP, którzy od wielu 
lat czekają na zajęcie się ich 
problemem. – Wiele razy sły-
szeliśmy, że ledwo „nóżkę od 
lodówki nam zalało” i general-
nie nic się nie stało. Jak ktoś 
tu nie mieszka, to nie zna skali 
problemu i to bagatelizuje. Tak 
jest od lat – mówi Marek Gli-
czyński.

– Raz woda zaleje przysło-
wiową „nóżkę”, a raz jest aż 
do pasa. Pamiętajmy, że to są 
bloki i piwnice dosłownie 1,5 
na 1,5 metra. To nie jest do-
mek, że można sobie na strych 
wynieść pewne rzeczy. Zimo-
we rzeczy latem znosi się do 
piwnicy i na odwrót. To nie 
jest kwestia zalania słoików, 

o których powiedział wicepre-
zydent, tylko o wiele większy 
problem – uważa z kolei To-
masz Netkowski. – Ja mam 
w piwnicy już nawet specjalnie 
położony stół, na którym trzy-
mam wartościowsze rzeczy, 
bo kiedyś zalało mi wiertarkę 
i inne sprzęty. Straty są więk-
sze, niż się niektórym wydaje – 
dodaje Marek Gliczyński.

Jak podkreśla mężczyzna, 
który w bloku na Al. ZHP 
mieszka od 1986 roku, pro-
blem zalań poruszany jest od 
lat, jednak do tej pory nic w tej 
kwestii nie zrobiono.

– Sprawa związana z zalania-
mi jest wałkowana przez nas 
już od wielu lat. Chodziliśmy 
z tym wiele razy do prezyden-
ta Burzyńskiego, były prowa-
dzone rozmowy, obiecał nam 
poprawę tego wszystkiego, 
a na razie kończy się na obie-
cankach – mówi Marek Gli-
czyński. – Byłem tu jednym 
z pierwszych lokatorów i na 
początku nie było zalań. One 
pojawiły się dopiero wtedy, 
gdy zaczęto betonować osiedla. 
Teraz, gdy mocniej popada, to 
woda z całego miasta dosłow-
nie płynie do nas rwącym po-
tokiem. A że nie ma nigdzie 
ujścia, to jesteśmy notorycznie 
zalewani.

Mieszkańcy zwracają także 

uwagę na zagrożenie epide-
miologiczne spowodowane za-
laniami.

– Ten szlam, który wpływa 
do piwnic, to nie jest zwykła 
woda. Teraz nawet, choć od 
ostatnich podtopień minął 
prawie miesiąc, nadal czuć za-
pach stęchlizny po wejściu na 
klatkę schodową – mówi To-
masz Netkowski. – Nikt nigdy 
nie przyszedł tu po zalaniach 
i nie przeprowadził żadnego 
czyszczenia piwnic czy dezyn-
fekcji. I to tak wszystko od lat 
osadza się na podłożu w piwni-
cy, a nie wiadomo, ile tam bak-
terii – dodaje M. Gliczyński.

„Jest mi wstyd, że to 
się tak długo ciągnie”

W sprawie przebudowy ka-
nalizacji na Al. ZHP interwe-
niowało już wielu radnych, 
a ostatnio tematem zajął się 
między innymi Janusz Koło-
dziejski (Prawo i Sprawiedli-
wość)

– Od początku obecnej ka-
dencji Rady Miasta Kutno za-
biegam o rozwiązanie proble-
mu notorycznego zalewania 
Al. ZHP. Jednak sam problem 
istnieje znacznie dłużej i do tej 
pory nie został rozwiązany. Po 
raz kolejny wnioskuję o prze-
budowę kanalizacji deszczowej 
przy wspomnianej ulicy i uzna-

nie tej inwestycji za prioryteto-
wą – zwrócił się ostatnio z in-
terpelacją J. Kołodziejski.

Podkreśla także, że po ostat-
nich zalaniach część ziemi przy 
bloku została wymyta i wraz 
z wodą dostała się do piwnicy 
bloku. Jak mówi, w wyniku 
tego powstały dziury i zapadli-
ska.

– Trzeba je jak najszybciej 
uzupełnić i sprawdzić, czy nie 
naruszyły konstrukcji budyn-
ku. Posadzka fundamentowa 
bloku z każdym zalaniem jest 
coraz bardziej popękana, a jest 
to najważniejsza część kon-
strukcyjna budynku. Uważam, 
że należy zbadać stan technicz-
ny budynku i sprawdzić, czy 
nie zagraża bezpieczeństwu 
mieszkańców. Lokatorzy oba-
wiają się o swoje życie, ponie-
waż blok od początku istnienia 
miał tego typu problemy – 
uważa radny.

W sprawie problemu na ZHP 
wiele razy interweniował też 
Tomasz Rędzikowski (Po-
rozumienie dla Kutna). Jak 
mówi, działa poza podziała-
mi politycznymi, bo dla niego 
najważniejsze jest rozwiązanie 
problemu, z którym kutnianie 
borykają się od wielu lat.

– Jest mi trochę głupio 
i wstyd wobec wyborców, że 
to się tak długo wszystko cią-
gnie. W tamtym roku razem 
z Mariuszem Sikorą napisali-
śmy interpelację w tej sprawie 
i uzyskaliśmy informacje, że 
miasto dołoży wszelkich sta-
rań, aby zrealizować tę inwe-
stycję. Był przetarg, wyłoniony 
w nim wykonawca się wycofał 
i jakby to powiedzieć, zabrakło 
pary, aby dokończyć tę sprawę. 
Na Plac Wolności ogłoszonych 
było wiele przetargów, a tutaj 
po pierwszym wszystko jakoś 
umarło śmiercią naturalną – 
uważa  radny Tomasz Rędzi-
kowski. •

Tak po praktycznie każdych większych 
opadach wygląda al. ZHP. 

Mieszkańcy al. ZHP mają dosyć zalańMieszkańcy al. ZHP mają dosyć zalań
"Nasz problem bagatelizuje się od lat""Nasz problem bagatelizuje się od lat"

O problemie zalań na al. ZHP mówią 
zarówno mieszkańcy jak i miejscy radni.

– Od początku obecnej kadencji Rady 
Miasta Kutno zabiegam o rozwiązanie 
problemu notorycznego zalewania Al. 

ZHP – mówi radny Janusz Kołodziejski.

FOT. MARIUSZ ZIELIŃSKI
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Magdalena Krupińska-
-Kotulska, Dyrektor ds. 
Inwestycji i Administra-
cji Urzędu Gminy Kutno 
sprawująca Nadzór Wła-
ścicielski nad inwestycją w 
ramach projektu „Rozwo-
ju gospodarki turystycznej 
w gminie Kutno poprzez 
wykorzystanie walorów 
przyrodniczych i dziedzic-
twa kulturowego":

Projekt rewitalizacji zespo-
łu dworsko-pałacowego wraz 
z rozległym parkiem o po-
wierzchni ponad 4,5 ha, w ra-
mach projektu „Rozwoju go-
spodarki turystycznej w gminie 
Kutno poprzez wykorzysta-
nie walorów przyrodniczych 
i dziedzictwa kulturowego", 
był największym zadaniem in-
westycyjnym w Gminie Kutno. 
Zadanie podzielone zostało na 
dwa etapy i uregulowane zosta-
ło dwoma odrębnymi pozwole-
niami na budowę, w obszarze 
trzech istniejących obiektów 
budowlanych oraz rewitaliza-
cji i zagospodarowania tere-
nu przyległego do obiektów 
parku. Kompleksowy projekt 

rewitalizacji  zespołu dworsko-
-pałacowego wraz z rozległym 
parkiem był bardzo wymagają-
cy, zarówno od strony budow-
lanej jak i administracyjnej.

Stan całego zespołu dwor-
sko-pałacowego oraz przy-
ległego parku był wszystkim 
powszechnie znany, wymagał 
wiele pracy i zaangażowania. 
Teren budowy przekazano fir-
mie wykonawczej w sierp-
niu 2018 roku, w którym 
toczyły się prace częścio-
wej rozbiórki obiektu, 
wykonano wzmocnienia 
i uzupełnienia ław i stóp 
fundamentowych, stro-
py oraz konstrukcję sta-
lową sali widowiskowej. 
2019 rok był intensyfikacją 
prac, gdzie nie tylko kon-
tynuowano rozpoczęte pra-
ce budowlano-konstrukcyjne 
z roku poprzedniego,  ale rów-
nież wykonano szereg innych, 
tj. izolacje przeciwwilgociowe, 
docieplenie ścian zewnętrz-
nych i poddasza, poszycie da-
chowe, stolarkę okienną, in-
stalacje: wodno-kanalizacyjne, 
elektryczne, wentylacyjne oraz 

wszelkie prace wykończeniowe 
sufitów, ścian i podłóg. 

Pomimo swojego historycz-
nego charakteru, swoje miej-
sce w obiektach budowlanych 
znalazły również nowoczesne 

rozwiązania instalacyjne. Oba 
obiekty zasilane są źródłem 
pompy ciepła z wymiennikiem 
gruntowym, a instalację grzew-

czą wykonano w oparciu o kli-
makonwektory, które nadmu-
chowo będą rozprowadzało 
ciepło w sezonie grzewczym 
i chłód w sezonie letnim. Za-
silanie energetyczne będzie 
wspomagane instalacją foto-
woltaiczna, która bez wątpie-
nia przyniesie również doce-
lowe oszczędności w trakcie 

użytkowania obiektu. Ciepła 
woda użytkowa podgrze-

wana będzie latem z insta-
lacji solarnej, a zimą do-
grzewana pompą ciepła 
i kotłem elektrycznym. 
Całość nowoczesnych 
instalacji uzupełnia 
wentylacja mechanicz-
na z odzyskiem ciepła, 
redukująca straty ciepła 

w sezonie grzewczym.
2019 rok to również re-

witalizacja 4,5 ha parku 
w obszarze zieleni, ścieżek 

oraz budowy małej architek-
tury, tj. altana rekreacyjna 
oraz mostki. Do dyspozycji 
oddany zostanie kolorowy plac 
zabaw, siłownia zewnętrzna 
oraz boisko wielofunkcyjne. 
Przy obiekcie zlokalizowano 

również duży parking, który 
w letnie wieczory będzie peł-
nił funkcję kina letniego, a na 
terenie parku umiejscowiona 
będzie sezonowa scena letnia.

2020 rok jest rokiem zwień-
czenia prac, obecnie jesteśmy 
już po odbiorze kompleksu 
przez państwową straż pożar-
ną, inspektora sanitarnego, 
konserwatora zabytków oraz 
inspektora nadzoru budowla-
nego. W chwili obecnej obiekt 
jest wyposażany w sprzęt kom-
puterowy, nagłośnienie oraz 
meble. Zakupione zostały rów-
nież instrumenty muzyczne dla 
orkiestry dętej. Całość kom-
pleksowego projektu „Rozwoju 
gospodarki turystycznej w gmi-
nie Kutno poprzez wykorzysta-
nie walorów przyrodniczych 
i dziedzictwa kulturowego" za-
myka wykonana, promująca 
obiekt i gminę strona interne-
towa, folder turystyczny oraz 
broszura informacyjna o zre-
alizowanym projekcie. •

Inwestycyjna perła w regionie,Inwestycyjna perła w regionie,
czyli rewitalizacja w Leszczynkuczyli rewitalizacja w Leszczynku
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Wójt Gminy Kutno 
Justyna Jasińska

Już wkrótce odrestaurowa-
ny zespół dworsko - parkowy 
w Leszczynku, zostanie odda-
ny do użytku mieszkańcom 
gminy i regionu. Znajdą tam 
swoje siedziby Centrum Kultu-
ry Gminy Kutno oraz Gminna 
Biblioteka Publiczna. Z piety-
zmem odnowiony, położony 
w pięknym otoczeniu parko-
wym, wzbogacony o tereny 
rekreacyjne dla dzieci, mło-
dzieży, ale także dorosłych 
mieszkańców będzie pełnił 
rolę kulturalnego serca naszej 
gminy. 

Od 2018 roku teren zespołu 
dworsko-parkowego w Lesz-
czynku poddany jest rewita-
lizacji w związku z realizacją 
projektu pn. „Rozwój gospo-
darki turystycznej w gminie 
Kutno poprzez wykorzysta-

nie walorów przyrodniczych 
i dziedzictwa kulturowego” 
współfinansowanego przez 
Unię Europejską z Euro-
pejskiego Funduszu Roz-
woju Regionalnego w 
ramach Regionalnego 
Programu Opera-
cyjnego Wojewódz-
twa Łódzkiego na 
lata 2014 – 2020. 
Wartość ogólna 
projektu wyno-
si 10 937 983,68 
zł, z czego pozy-
skane dofinan-
sowanie to kwota 
6 200 944,84 zł, w 
tym z Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Re-
gionalnego 5 922 250,69 
zł, a z budżetu państwa 
278 694,15 zł. 

Jestem przekonana, że prze-
piękna sceneria parku oraz od-

restaurowane obiekty pozwolą 
realizować potrzeby twórcze, 
rozwijać pasje artystyczne 
i talenty, a także organizo-

wać wiele imprez plenero-
wych, festynów, wystaw 

czy wernisaży. Obiekt 
ten i prowadzona 
w nim wielokierunkowa 
działalność wpływać 
będzie na rozwój spo-
łeczny, intelektualny 
i gospodarczy Gminy 
Kutno, ale również 
naszego regionu.
Realizacja projektu 

„Rozwój gospodarki 
turystycznej w gminie 

Kutno poprzez wykorzy-
stanie walorów przyrod-

niczych i dziedzictwa kultu-
rowego” obliguje nas również 

do realizacji wielokierunko-
wego wachlarza wydarzeń 
i produktów turystycznych.  

W planach jest m.in. Festi-
wal Muzyki Ludowej „Złota 
Leszczyna”, Majówka gitaro-
wa, plenerowe kino letnie czy 
koncerty muzyki klasycznej 
i rozrywkowej,  konkursy tań-
ca oraz konkurs poetycki im. 
Józefa Bohdana Zaleskiego, 
polskiego poety,  nawiązu-
jąc do bogatej historii dworu 
w Leszczynku.

Wyrażam nadzieję, że będzie-
cie Państwo przez cały rok ak-
tywnie korzystać z oferty arty-
styczno – kulturalnej naszych 
instytucji i razem z nami bu-
dować potencjał tego miejsca, 
które służyć będzie aktywizacji 
dzieci, seniorów oraz licznych 
organizacji społecznych. 

Gmina Kutno to #centrum 
możliwości, do zobaczenia 
w Leszczynku. •
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Policjanci CBŚP zatrzy-
mali kolejne 11 osób 
podejrzane o udział 
w zorganizowanej gru-
pie przestępczej działa-
jącej przy ubojni nale-
żącej do Włocha Piero 
P. Wśród nich znalazł 
się policjant z Kutna.

Łącznie w sprawie występu-
je już 88 podejrzanych, któ-
rym zabezpieczono pieniądze 
oraz majątek wart 218 mln zł. 
Członkowie tej grupy są po-
dejrzani o narażenie Skarbu 
Państwa na ponad 260 mln 
zł. Nierzetelne faktury VAT 
wystawiano w ramach usług 
dotyczących pośrednictwa 
w rekrutacji pracowników oraz 
podwykonawstwa w zakresie 
uboju, rozbioru i pakowania 
mięsa. Policjanci z Zarządu 
w Łodzi Centralnego Biura 

Śledczego Policji, pod nadzo-
rem Prokuratury Regionalnej 
w Łodzi, od blisko 4 lat wyja-
śniają okoliczności sprawy do-
tyczącej zorganizowanej grupy 
przestępczej. Członkowie tej 
grupy są podejrzani o prze-
stępstwa i przestępstwa skar-
bowe, do których dochodziło 
w latach 2011-2015.

Według śledczych grupa mo-
gła działać na terenie niemal 
całego kraju poprzez różne 
podmioty gospodarcze po-
wiązane z jedną z firm branży 
mięsnej. Jak ustalono prze-
stępczy proceder polegał na 
wystawianiu i posługiwaniu 
się nierzetelnymi fakturami 
VAT, dotyczącymi rzekomego 
świadczenia przy pośrednic-
twie w rekrutacji pracowników 
i podwykonawstwie w zakresie 
uboju, rozbioru i pakowania 
mięsa.

Uzyskane w ten sposób środ-
ki finansowe były wyprowa-
dzane z majątku spółki, w łań-
cuchu powiązanych ze sobą 
firm, poprzez przekazywanie, 
przyjmowanie i pomocnictwo 
w przenoszeniu ich posiadania 
oraz własności. Według śled-
czych łącznie ze spółki wypro-
wadzono ponad 233 mln zł. 
W wyniku działalności grupy 
Skarb Państwa został narażony 
na uszczuplenie w kwocie po-
nad 260 mln zł.

W zeszłym  tygodniu policjanci 
z Zarządu w Łodzi CBŚP, przy 
wsparciu funkcjonariuszy z Za-
rządów ze Szczecina, Poznania 
i Katowic zatrzymali 11 osób. 
Działania zostały przeprowa-
dzone na terenie województw: 
zachodnio-pomorskiego, łódz-
kiego, śląskiego, wielkopol-
skiego.

W trakcie akcji policjanci 
zabezpieczyli dokumentację 
należącą do podmiotów gospo-
darczych prowadzonych przez 
podejrzanych oraz sprzęt kom-
puterowy. Zabezpieczone rze-
czy zostaną poddane dokładnej 
analizie przez ekspertów.

Zatrzymanym osobom w Pro-
kuraturze Regionalnej w Łodzi 
przedstawiono zarzuty doty-
czące m.in. udziału w zorgani-
zowanej grupie przestępczej, 
prania pieniędzy, poświadcze-
nia nieprawdy w dokumenta-
cji. Śledczy zarzucają im rów-
nież przestępstwa z kodeksu 
karno-skarbowego. Na polece-
nie prokuratury BSWP zatrzy-
mało jedną osobę. W związku 
z przedstawieniem części z po-
dejrzanych zarzutów pomoc-
nictwa do popełnienia tak zwa-
nych „zbrodni fakturowych”, 
maksymalny wymiar kary im 

grożącej to 25 lat pozbawienia 
wolności.

Dotychczas w sprawie wystę-
puje łącznie 88 podejrzanych, 
u których ustalono i zabezpie-
czono mienie warte ponad 218 
mln zł.
Policjant zawieszony. Bę-
dzie wydalony ze służby?
– W związku z zatrzymaniem 

przez BSWP funkcjonariusza 
KPP Kutno do sprawy pro-
wadzonej przez Prokuraturę 
Regionalną, komendant pod-
jął decyzję o wszczęciu po-
stępowania dyscyplinarnego 
i zawieszeniu funkcjonariusza 
w czynnościach. Wszczęte jest 
także postępowanie admini-
stracyjne zmierzające do wy-
dalenia ze służby – powiedzia-
ła podkom. Edyta Machnik, 
oficer prasowy Komendy Po-
wiatowej Policji w Kutnie. •

W tym roku nie roz-
pocznie się budowa 
marketu budowla-
nego Leroy Merlin 
w Kutnie – poinfor-
mował na ostatniej 
sesji rady miasta 
prezydent Zbigniew 
Burzyński.

Kilka dni temu prezy-
dent Burzyński spotkał 
się z przedstawicielami 
Leroy Merlin, a o szcze-

góły zapytał radny Ja-
nusz Kołodziejski.

– Budowa miała zacząć 
się w czerwcu tego roku, 
ale wiadomo już, że prace 
się nie rozpoczną. W związ-
ku z epidemią koronawiru-
sa władze firmy przesunęły 
inwestycję o kilka miesię-
cy. Budowa ma ruszyć oko-
ło lutego, marca przyszłego 
roku – powiedział włodarz 
Kutna. •

Leroy Merlin w KutnieLeroy Merlin w Kutnie
dopiero w przyszłym rokudopiero w przyszłym roku

Kolejna akcja w sprawie włoskiej ubojniKolejna akcja w sprawie włoskiej ubojni
Wśród zatrzymanych policjant z KutnaWśród zatrzymanych policjant z Kutna

REKLAMA
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Już w najbliższą niedzielę 12 
lipca wybierzemy prezydenta 
Polski. W pierwszym głosowa-
niu wygrał Andrzej Duda, ale do 
drugiej tury dostał się także Ra-
fał Trzaskowski. Prezentujemy 
pełne dane, dotyczące tego, jak 
głosował nasz region.

Te wybory są wyjątkowe i przejdą do 
historii. Wszystko za sprawą epidemii 
koronawirusa i wprowadzonych w związ-
ku z tym obostrzeniami. 28 czerwca pod 
wieloma lokalami w Kutnie od samego 
rana ustawiały się kolejki – wewnątrz 
przebywać mogła zaś określona liczba 
wyborców. 

Co ważne, przed wejściem do lokalu 
wyborczego istnieje obowiązek założenia 
maseczki, a także dezynfekcji rąk lub za-
łożenia rękawiczek. Zachować należy tak-
że bezpieczny, przynajmniej 1,5-metrowy 
odstęp od innych osób. Członkowie po-
szczególnych komisji wyborczych dbają 
o bezpieczeństwo i na bieżąco dezynfeku-
ją stanowiska do głosowania oraz urnę.

Duda zdeklasował 
w powiecie kutnowskim

W pierwszej turze Andrzej Duda zdobył 
w powiecie kutnowskim ponad 25 tysię-
cy głosów, co dało mu poparcie rzędu 
54.13%. Co ciekawe, Duda we wszystkich 
gminach zdobył ponad 50% poparcia, 

jedynie w Kutnie wyniosło ono "tylko" 
45.97%. Z kolei w gm. Łanięta czy Opo-
rów poparcie dla obecnego prezydenta 
wyniosło ponad 70%.

Duda odwiedził Strzelce, 
czekają za Trzaskowskim

Andrzej Duda już ledwie półtorej go-
dziny po ogłoszeniu wyników exit 
poll pojawił się w naszym powiecie, 
a dokładniej w Strzelcach, gdzie spo-
tkał się z mieszkańcami. – Wizyta 
w Strzelcach świadczy dobrze 
o prezydencie i jasno pokazuje, że do-
strzega polską wieś, małe miejscowości 
i nie skupia się tylko na dużych aglomera-
cjach. To jest dobra prognoza na kolejną 
kadencję – komentował starosta kutnow-
ski Daniel Kowalik.

Niewykluczone, że nasz powiat odwie-
dzi także Rafał Trzaskowski. Nie ma jed-
nak dużo czasu, bowiem kampania koń-
czy się w piątek o północy.

– Kampania przed drugą turą na pewno 
będzie intensywna. Jestem pełen nadziei, 
że Rafał Trzaskowski przed ostatecznym 
głosowaniem odwiedzi Kutno – komen-
tował niedawno Artur Gierula, powia-
towy radny związany z Koalicją Obywa-
telską.

Już teraz zapraszamy na www.Panora-
maKutna.pl, gdzie w niedzielę specjalny 
serwis wyborczy •

Powiat kutnowski 
[frekwencja: 60,79%]

Andrzej Duda (25424) 54,13%
Rafał Trzaskowski (11923) 
25,39%
Szymon Hołownia (4686) 
9,98%
Krzysztof Bosak (2549) 5,43%
W. Kosiniak-Kamysz (1149) 
2,45%
Robert Biedroń (951) 2,02%
Stanisław Żółtek (89) 0,19%
Waldemar Witkowski (54) 
0,11%
Paweł Tanajno (54) 0,11%
Marek Jakubiak (54) 0,11%
Mirosław Piotrowski (32) 
0,07%

Miasto Kutno [63,20%]
Andrzej Duda (10163) 45,97%
Rafał Trzaskowski (7307) 
33,05%
Szymon Hołownia (2416) 
10,93%
Krzysztof Bosak (1174) 5,31%
Robert Biedroń (488) 2,21%
W. Kosiniak-Kamysz (427) 
1,93%
Stanisław Żółtek (36) 0,16%
Waldemar Witkowski (35) 
0,16%
Marek Jakubiak (24) 0,11%
Paweł Tanajno (20) 0,09%
Mirosław Piotrowski (20) 
0,09%

Gmina Strzelce [60,17%]
Andrzej Duda (1282) 67,40%
Rafał Trzaskowski (285) 
14,98%
Szymon Hołownia (140) 7,36%
Krzysztof Bosak (91) 4,78%
W. Kosiniak-Kamysz (62) 
3,26%
Robert Biedroń (36) 1,89%
Stanisław Żółtek (2) 0,11%
Marek Jakubiak (2) 0,11%
Waldemar Witkowski (1) 
0,05%
Paweł Tanajno (1) 0,05%
Mirosław Piotrowski (0) 0,00%

Gm. Dąbrowice [59.47%]
Andrzej Duda (640) 68.67%
Rafał Trzaskowski (114) 
12.23%
Szymon Hołownia (90) 9.66%
Krzysztof Bosak (41) 4.40%
W. Kosiniak-Kamysz (34) 
3.65%
Robert Biedroń (8) 0.86%
Waldemar Witkowski (3) 
0.32%
Paweł Tanajno (1) 0.11%
Stanisław Żółtek (1) 0.11%
Mirosław Piotrowski 0

Marek Jakubiak 0

Gm. Nowe Ostrowy 
[58.79%]

Andrzej Duda (1034) 62.25%
Rafał Trzaskowski (283) 
17.04%
Szymon Hołownia (174) 
10.48%
Krzysztof Bosak (92) 5.54%
W. Kosiniak-Kamysz (45) 
2.71%
Robert Biedroń (27) 1.63%
Paweł Tanajno (2) 0.12%
Mirosław Piotrowski (2) 0.12%
Waldemar Witkowski (1) 
0.06%
Marek Jakubiak 0

Gm. Krośniewice 
[58,24%]

Andrzej Duda (2392) 61,89%
Rafał Trzaskowski (753) 
19,48%
Szymon Hołownia (339) 8,77%
Krzysztof Bosak (178) 4,61%
Robert Biedroń (95) 2,46%
W. Kosiniak-Kamysz (83) 
2,15%
Stanisław Żółtek (11) 0,28%
Marek Jakubiak (6) 0,16%
Paweł Tanajno (4) 0,10%
Waldemar Witkowski (2) 
0,05%
Mirosław Piotrowski (2) 0,05%

Gm. Łanięta [57,07%] 
Andrzej Duda (788) 73,17%
Rafał Trzaskowski (119) 
11,05%
Szymon Hołownia (71) 6,59%
Krzysztof Bosak (46) 4,27%
W. Kosiniak-Kamysz (25) 
2,32%
Robert Biedroń (20) 1,86%
Stanisław Żółtek (4) 0,37%
Paweł Tanajno (2) 0,19%
Waldemar Witkowski (1) 
0,09%
Marek Jakubiak (1) 0,09%
Mirosław Piotrowski (0) 0,00%

Gmina Kutno [61,32%]
Andrzej Duda (2413) 57,09%
Rafał Trzaskowski (866) 
20,49%
Szymon Hołownia (442) 
10,46%
Krzysztof Bosak (282) 6,67%
W. Kosiniak-Kamysz (116) 
2,74%
Robert Biedroń (81) 1,92%
Stanisław Żółtek (10) 0,24%
Waldemar Witkowski (5) 
0,12%
Marek Jakubiak (5) 0.12%
Paweł Tanajno (4) 0.09%
Mirosław Piotrowski (3) 0.07%

Gm. Krzyżanów [58,70%]

Andrzej Duda (1304) 65,40%
Rafał Trzaskowski (310) 
15,55%
Szymon Hołownia (190) 9,53%
Krzysztof Bosak (100) 5,02%
W. Kosiniak-Kamysz (65) 
3,26%
Robert Biedroń (19) 0,95%
Marek Jakubiak (4) 0,20%
Stanisław Żółtek (2) 0,10%
Waldemar Witkowski (0) 
0,00%
Paweł Tanajno (0) 0,00%
Mirosław Piotrowski (0) 0,00%

Gm. Bedlno [60,50%]

Andrzej Duda (1729) 64,04%
Rafał Trzaskowski (377) 
13,96%
Szymon Hołownia (228) 8,44%
Krzysztof Bosak (178) 6,59%
W. Kosiniak-Kamysz (122) 
4,52%
Robert Biedroń (36) 1,33%
Paweł Tanajno (12) 0,44%
Stanisław Żółtek (8) 0,30%
Marek Jakubiak (6) 0,22%
Mirosław Piotrowski (4) 0,15%
Waldemar Witkowski (0) 
0,00%

Gm. Żychlin [55,71%]

Andrzej Duda (2785) 53,02%
Rafał Trzaskowski (1369) 
26,06%
Szymon Hołownia (526) 
10,01%
Krzysztof Bosak (299) 5,69%
W. Kosiniak-Kamysz (124) 
2,36%
Robert Biedroń (123) 2,34%
Stanisław Żółtek (11) 0,21%
Paweł Tanajno (7) 0,13%
Waldemar Witkowski (4) 
0,08%
Marek Jakubiak (4) 0,08%
Mirosław Piotrowski (1) 0,02%

Gm. Oporów [61,78%]

Andrzej Duda (894) 71,86%
Rafał Trzaskowski (140) 
11,25%
Szymon Hołownia (70) 5,63%
Krzysztof Bosak (68) 5,47%
W. Kosiniak-Kamysz (46) 
3,70%
Robert Biedroń (18) 1,45%
Stanisław Żółtek (3) 0,24%
Waldemar Witkowski (2) 
0,16%
Marek Jakubiak (2) 0,16%
Paweł Tanajno (1) 0,08%
Mirosław Piotrowski (0) 0,00%

TAK GŁOSOWAŁ POWIAT KUTNOWSKI:

Kto zostanie Kto zostanie 
prezydentem Polski?prezydentem Polski?

W pierwszej turze w Kutnie 
odnotowano rekordową 

frekwencję. Jak będzie 12 lipca?
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Radni Prawa i Sprawie-
dliwości chwalą się, że 
Kutno dostanie 8 mln 
złotych z Samorządo-
wego Funduszu Inwe-
stycyjnego, a prezydent 
Miasta Róż zarzuca im 
wprowadzanie miesz-
kańców w błąd. O co 
chodzi w „awanturze 
o kasę”? Prezentujemy 
oświadczenia wszyst-
kich zainteresowanych 
stron.

Tuż przed ostatnią miejską 
sesją radni Prawa i Sprawiedli-
wości zwołali konferencję pra-
sową dotyczącą samorządowe-
go funduszu inwestycyjnego, 
dzięki któremu do Kutna trafi 
ponad 8 mln złotych.
„Dajemy prezydentowi na 

tacy 8 mln zł na inwestycje” 
– Chcielibyśmy poinformo-

wać, że z inicjatywy prezyden-
ta Andrzeja Dudy utworzony 
został Samorządowy Fundusz 
Inwestycyjny. Dzięki temu na-
sze miasto jest w stanie pozy-
skać ponad 8 mln złotych. Są 
to kwoty, które w bardzo pro-
sty sposób zostaną przelane 
na konto UM Kutno, bez zbęd-
nych formalności – mówiła 
Ewa Rzymkowska, wiceprze-
wodnicząca RM. – Chciałabym 
zaapelować do mieszkańców, 
że my jako radni służymy po-
mocą w celu konsultacji, na co 
kutnianie chcieliby wydać te 
pieniądze. Zachęcamy do zgła-
szania się do nas. Uważamy 

bowiem, że w związku z tym, że 
zawieszony został Kutnowski 
Budżet Obywatelski, to właśnie 
mieszkańcy powinni mieć te-
raz możliwość wypowiedzenia 
się, na co te fundusze przezna-
czyć.

Głos zabrał także Janusz Ko-
łodziejski, który nawiązał do 
słów prezydenta Kutna z jednej 
z ostatnich sesji Rady Miasta.

– Na cały powiat kutnow-
ski przeznaczone zostanie 15 
mln złotych, z czego ponad 
8 mln złotych trafił do Kutna. 
To ważne, szczególnie teraz, 
gdy tych środków brakuje. Na 
poprzedniej sesji prezydent 
mówił, że my jako radni wnio-
skujemy o kolejne inwestycje, 
ale żebyśmy też znaleźli pie-
niądze. Więc my teraz dajemy 
panu prezydentowi na tacy 
8 mln złotych na te inwestycje, 
na które ostatnio nie było fun-
duszy – komentował J. Koło-
dziejski.

Radni wśród inwestycji, które 
powinny zostać zrealizowane, 
wymienili m.in. budowę ko-
lektora na al. ZHP, remont ul. 
Zimowej i Grunwaldzkiej, po-
prawienie kanalizacji na Naru-
towicza i Sienkiewicza, rozbu-
dowę miejskiego monitoringu 
czy zajęcie się „zdegradowa-
nym” osiedlem kolejowym na 
Azorach.

Prezydent Kutna: Radni 
PiS wprowadzają miesz-

kańców w błąd
Konferencja radnych Prawa 

i Sprawiedliwości, jak się póź-

niej okazało, wywołała praw-
dziwą burzę. Oświadczenie 
w sprawie ich wystąpienia wy-
stosował kutnowski magistrat.

– Zgodnie ze stanowiskiem 
prezentowanym przez Mini-
stra Rozwoju, środki w ramach 
Funduszu Inwestycji Samorzą-
dowych mają zrekompensować 
wysokość strat, jakie ponoszą 
samorządy w związku z wystą-
pieniem epidemii COVID–19. 
Nie jest to zatem żaden dodat-
kowy fundusz wspierania inwe-
stycji samorządowych. Miasto 
Kutno odnotowało zmniejszo-
ne wpływy do budżetu w wy-
sokości ok. 8 mln zł z tytułu 
podatku dochodowego od osób 
fizycznych, z tytułu zwolnień 
przedsiębiorców z podatku od 
nieruchomości oraz niedosza-
cowanej subwencji oświato-
wej. Samorząd miejski od lat 
boryka się z problemem nara-
stającego niedofinansowania 
zadań oświatowych z budże-
tu państwa. Kwota subwencji 
choć powinna, nie pokrywa 
nawet kosztów zatrudnienia 
nauczycieli, nie wspominając 
już o kosztach funkcjonowania 
placówek, takich jak bieżące 
utrzymanie budynków, re-
monty czy inne służące popra-
wie jakości edukacji – czytamy 
w oświadczeniu kutnowskiego 
magistratu.

Prezydent Kutna Zbigniew 
Burzyński bez ogródek stwier-
dził nawet, że PiS wprowadził 
mieszkańców w błąd. Dlacze-
go?

– Działania podjęte przez 

radnych PiS w zakresie pla-
nowanego gospodarowania 
tymi środkami wprowadzają 
mieszkańców w błąd. Środki 
pozyskane w przyszłości przez 
miasto z tego funduszu będą w 
głównej mierze przeznaczone 
na realizację zadań bieżących 
oraz inwestycyjnych, zaplano-
wanych w budżecie na 2020 
rok, a nierealizowanych ze 
względu na utratę dochodów. 
Na chwilę obecną środki te nie 
są jeszcze dostępne. Koniecz-
ne jest podjęcie przez Radę 
Ministrów stosownej uchwały, 
która określi zasady funkcjo-
nowania funduszu – komen-
tuje prezydent Kutna Zbigniew 
Burzyński.
Starosta: Nie zmarnujmy 
pieniędzy ze względu na 

niechęć polityczną
Działacze PiS–u nie pozostali 

dłużni i odpowiedzieli na za-
rzuty ze strony władz miasta.

– Informacje, które przeka-
zaliśmy podczas konferencji 
prasowej zgodne są oficjalnymi 
komunikatami zamieszanymi 
na stronach rządowych. Środ-
ki, które jako samorząd mo-
żemy pozyskać, przeznaczane 
mają być na inwestycje bliskie 
ludziom, takie jak np. budowa 
dróg, wodociągów, kanaliza-
cji, remonty obiektów szkol-
nych, etc. Tym bardziej warto 
wysłuchać wszelkich uwag 
w zakresie potrzeb mieszkań-
ców Kutna. Powinniśmy cie-
szyć się, że ponad 8 mln zł za-
sili budżet miejski i wspólnie, 

ponad wszelkimi podziałami, 
wraz z mieszkańcami ustalić 
na co zostaną wydatkowane. 
Przewidywany termin składa-
nia wniosków rozpocznie się 
prawdopodobnie w II połowie 
lipca. Pieniądze będą przyzna-
wane w formie przelewów bez 
zbędnej biurokracji – czytamy 
w oświadczeniu klubu radnych 
Prawa i Sprawiedliwości.

Głos w sprawie zabrał tak-
że starosta kutnowski Daniel 
Kowalik, który zaapelował do 
prezydenta Kutna, aby „nie 
zmarnować tych pieniędzy ze 
względu na niechęć politycz-
ną”.

– Środki przekazane przez 
rząd będzie można wykorzystać 
na bliskie ludziom inwestycje, 
m.in. remonty szkół i przed-
szkoli, inwestycje w wodociągi 
i kanalizację, budowę żłobków, 
drogi – a także inne niezbęd-
ne lokalnie działania. To jest 
bezpośredni zapis z briefu mi-
nisterstwa. Naprawdę to nie 
miejsce na politykę. Te środki 
powinny zostać wykorzystane 
dla dobra społeczeństwa. Pa-
nie Prezydencie, jeśli UM ma 
problemy z kwestią pozyskania 
tych pieniędzy służę radą. Pro-
szę, nie zmarnujmy tych pie-
niędzy ze względu na niechęć 
polityczną – odpowiada prezy-
dentowi Burzyńskiemu staro-
sta kutnowski Daniel Kowalik.

Do sprawy związanej z 8 mln 
złotych dla Kutna z Samorzą-
dowego Funduszu Inwestycyj-
nego jeszcze powrócimy. •

8 mln złotych kością niezgody8 mln złotych kością niezgody
Po konferencji radnych PiS-u w sprawie 8 mln 
złotych dla Kutna z Samorządowego Funduszu 
Inwestycyjnego rozpętała się prawdziwa burza.

Prezydent Kutna zarzuca radnym PiS-u, 
że wprowadzają mieszkańców w błąd.PREZYDENT  KONTRA  RADNI PIS-U

Czy na terenie Kutna za-
montowane zostaną nadaj-
niki 5G oraz jakie stanowi-
sko w tej sprawie zajmują 
władze Miasta Róż – mię-
dzy innymi z takimi pyta-
niami do prezydenta Kutna 
zwrócili się radni.
W związku z trwającymi w Polsce 
pracami dotyczącymi wprowadzenia 

technologii 5G, grupa radnych skie-
rowała interpelację do prezydenta 
Kutna. Pod pismem podpisali się 
Tomasz Rędzikowski, Robert Feli-
niak, Agnieszka Wyroślak i Krystyna 
Tomczak.
– Czy miasto Kutno otrzymało infor-
mację w sprawie konsultacji społecz-
nych odnośnie rozporządzenia zmie-
niającego dopuszczalne poziomy 

gęstości pola elektromagnetycznego 
(PEM)? Jeśli tak, jakie stanowisko 
zajęło miasto w przedmiotowej spra-
wie? – pytają radni.
Miejscy rajcy dopytują także o to, 
czy inwestor informował UM Kutno 
o ewentualnych zamiarach instalo-
wania nadajników 5G w naszym mie-
ście i czy na terenie Kutna zostały już 
takowe nadajniki zainstalowane. •

Radni pytają co z nadajnikami 5G w Kutnie?Radni pytają co z nadajnikami 5G w Kutnie?
Główny Urząd Statystyczny podał 
dane dotyczące liczby osób pracują-
cych na 1000 ludności. W wojewódz-
twie łódzkim liderem ponownie jest 
Kutno.

Liczba pracujących na 1000 ludności 
w Kutnie, w firmach zatrudniających powyżej 
9 osób w 2018 to 390. W tej statystyce Mia-
sto Róż przegoniło między innymi Łódź, 
Piotrków Trybunalski, Radomsko, Skiernie-
wice czy Bełchatów. •

Kutno liderem w Łódzkiem



www.PanoramaKutna.pl strona  13



www.PanoramaKutna.plstrona  14

Miał być nowoczesny 
i bezpieczny plac zabaw 
dla dzieci, a skończyło 
się na nerwach miesz-
kańców. Lokatorzy 
z nowego osiedla na 
Matejki są zbulwerso-
wani, że ich pociechy 
muszą bawić się do-
słownie tuż obok konte-
nerów na śmieci. – Przy 
upałach fetor jest nie do 
wytrzymania – dener-
wują się kutnianie.

Z mieszkańcami ul. Matej-
ki spotkaliśmy się pod koniec 
czerwca. Obecni byli także rad-
ni Michał Łucki i Robert Feli-
niak. Kutnianie nie kryli swo-
jego rozgoryczenia w związku 
z sytuacją na osiedlu. I jak się 
okazuje, nie chodzi tylko o plac 
zabaw.

– Jesteśmy po prostu zbul-
wersowani tą sytuacją. Plac 
zabaw został otwarty nie-
dawno, to było w godzinach 
porannych, gdzie większość 
mieszkańców była w pracy. 
Przyjechał pan dyrektor TB-
S-u z panem radnym Felinia-
kiem, odwinęli folię, rozplą-
tali łańcuchy, zabrali kłódkę 
i w ten sposób oddano plac za-
baw. My się z tym absolutnie 
nie zgadzamy, bo to miejsce 
znajduje się tuż obok kon-
tenerów ze śmieciami. Nie 
wyobrażam sobie usiąść tam 
z dzieckiem, bo przy upałach 
fetor jest nie do wytrzymania. 
Zresztą widać, że gruz po po-
przednich pracach nie został 

jeszcze zabrany, a trawę mu-
sieliśmy kosić sami, bo była 
dosłownie po kolana – komen-
tuje Tomasz Moruzgała, 
jeden z mieszkańców osiedla 
Matejki.

Jak dodaje T. Moruzga-
ła, mieszkańcy skierowali w 
tej sprawie pismo do zarzą-
du TBS-u, jednak nie zosta-
ło jeszcze rozpatrzone. – Po 
skończonym spotkaniu, na 
którym były media, miesz-
kańcy podziękowali Panu 
Feliniakowi za to, co zrobił 
w naszej sprawie, czyli tak 
naprawdę nic. 
I jeszcze mówił, 
przed kamerami, 
że znalazł się tam 
przypadkiem, a my 
wiemy, że tak nie 
było. Nie życzymy 
sobie, żeby radny 
Feliniak zajmował 
się naszą sprawą 
i chcielibyśmy, aby 
pomógł nam Mi-
chał Łucki – dodaje 
Tomasz Moruzga-
ła.

O niedogodno-
ściach związanych 
z feralną lokaliza-
cją placu zabaw mówi także 
Agnieszka Sęczkowska, 
kolejna z mieszkanek osiedla 
na Matejki.

– My siedząc i patrząc, jak 
bawią się nasze dzieci, czuje-
my smród z tych kontenerów, 
które są dosłownie pół me-
tra od ogrodzenia. Ponadto 
w dwóch blokach mieszka 

ponad 30 dzieci i plac zabaw 
jest po prostu za mały – mówi 
A. Sęczkowska.

Ostatnio na Matejki poja-
wiło się dwóch radnych – 
wspomniany przez mieszkań-
ców Robert Feliniak, który 
miał być ich zdaniem obecny 
przy otwarciu placu zabaw, 
a także Michał Łucki.

– Mieszkańcy zgłosili się do 
mnie z problemem placu za-
baw, który niedawno został 
otwarty. Nie dziwię się ich 
zdenerwowaniu. Jak można 

oddać taki obiekt do użytku, 
gdy jest zarośnięty, widać na 
nim pozostawiony gruz, a na 
dodatek jest tuż obok śmiet-
nika? – dziwi się radny Łucki. 
– Mieszkańcy mówią, że był tu 
radny Feliniak i że uczestniczył 
w otwarciu i że nie reagował. 
Ja bym tego na swoją klatkę 
nie wziął i zwyczajnie zamknął 

ten plac zabaw, bo jest po pro-
stu niebezpieczny.

Sytuację związaną z otwar-
ciem placu zabaw inaczej wi-
dzi radny Robert Feliniak.

– Nie zgadzam się z zarzu-
tami przedstawionymi przez 
Pana Tomasza Moruzgałę od-
nośnie braku mojej aktywno-
ści w interwencji w sprawie 
wniosków mieszkańców przed 
spotkaniem z mieszkańcami. 
Nieprawdziwa jest informa-
cja, jakobym miał brać czynny 
udział w tzw. otwarciu pla-

cu zabaw. Otóż w 
chwili zdejmowa-
nia kłódki na furt-
ce prowadzącej do 
placu zabaw oraz 
zdejmowania folii 
na urządzeniach 
znajdujących się 
na placu zabaw, 
czego dokonał Pan 
dyrektor Pałczyń-
ski z TBS, znaj-
dowałem się na 
ulicy Matejki przy 
placu zabaw, lecz 
w tym nie uczest-
niczyłem. Moja 
obecność na ulicy 
Matejki nie była 

ustalana z TBS. Ustalenia od-
nośnie mojej obecności i udzia-
łu w tzw. otwarciu placu zabaw 
można potwierdzić w TBS. Po-
nadto oświadczam, ze zaraz po 
zdjęciu kłódki przez TBS pod-
jąłem interwencję u prezyden-
ta z Burzyńskiego - komentuje 
R. Feliniak.

Po wizycie na Matejki zarów-

no radny Feliniak jak i Łucki 
złożyli do władz miasta inter-
pelacje ws. problemów na ul. 
Matejki. 

Jak całe zamieszanie widzą 
przedstawiciele Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego? 
Jak zapewnia Jarosław Pał-
czyński, dyrektor działu eks-
ploatacji, obecna lokalizacja 
placu zabaw jest tylko tymcza-
sowa. Dlaczego podjęto jednak 
taką decyzję?

– Docelowo ten plac zabaw 
znajdzie się trochę dalej od 
obecnej lokalizacji. Ta jest po-
dyktowana faktem, że jesteśmy 
obecnie na etapie planowania 
kolejnej inwestycji mieszka-
niowej i rozpatrywany jest 
wniosek kredytowy przez bank 
BGK w Warszawie. Docelowo 
na Matejki ma stanąć jesz-
cze jeden budynek i nie chcąc 
ograniczać sobie terenu, który 
będziemy musieli zapewnić po-
tencjalnemu wykonawcy jako 
zaplecze budowy, zdecydowa-
liśmy, że plac zabaw zostanie 
zlokalizowany w tym miejscu, 
gdzie jest obecnie. Mamy peł-
ną świadomość, że lokalizacja 
jest niekorzystna z uwagi na al-
tanę śmietnikową – tłumaczy 
J. Pałczyński.

Na Matejki poza kolejnym 
blokiem w planach jest także 
budowa boiska wielofunkcyj-
nego. To jednak, jak się oka-
zuje, odległy temat, bowiem 
działka, która jest potencjalnie 
przeznaczona pod ten cel nale-
ży do miasta. •

– Jak można oddać taki obiekt do 
użytku, gdy jest zarośnięty, widać na nim 
pozostawiony gruz, a na dodatek jest tuż 
obok śmietnika? – dziwi się radny Łucki. 

Wielkie nerwy na Matejki!Wielkie nerwy na Matejki!
Mieszkańcy są zbulwersowani osiedlową inwestycjąMieszkańcy są zbulwersowani osiedlową inwestycją

Urząd Miasta Kutno 
będzie bardziej przyja-
zny osobom niepełno-
sprawnym. Powstać 
ma specjalna winda.
Miasto Kutno otrzymało do-
finansowanie w wysokości 
150 000 zł z Państwowe-
go Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych 
na zakup i montaż windy i 

platformy dla osób niepeł-
nosprawnych w Urzędzie 
Miasta Kutna.
Winda zamontowana bę-
dzie w głównym wejściu 
od strony Placu Marszałka 
J. Piłsudskiego, natomiast 
platforma dla niepełno-
sprawnych przy wejściu od 
ul. Podrzecznej.

Montaż tych urzadzeń 
zwiększy dostępność urzę-
du dla interesantów poru-
szających się na wózkach 
inwalidzkich oraz umożliwi 
pełny dostęp do wszystkich 
wydziałów w czterokondy-
gnacyjnym budynku urzę-
du. Zadanie realizowane 
będzie w II połowie bieżą-
cego roku.•

W magistracie zamontują windęW magistracie zamontują windę

Artur Gierula 
(Koalicja Obywa-
telska) nie jest 
już przewodni-
czącym komisji 
rewizyjnej Rady 
Powiatu Kutnow-
skiego.

Wniosek o odwoła-
nie Gieruli złożył na 
ostatniej sesji zarząd 
powiatu na czele ze 
starostą Danielem Ko-
walikiem, a radni prze-
głosowali go 12 głosa-
mi „za” i 7 „przeciw”.

Jego miejsce na 
czele Komisji Rewi-
zyjnej zajął Marek 
Drabik (Komitet Oby-
watelski). 16 radnych 
było "za", 3 "przeciw", 
a 1 wstrzymał się od 
głosu.•

Artur Gierula odwołany!Artur Gierula odwołany!
Zmiany w komisji rewizyjnej w powiecieZmiany w komisji rewizyjnej w powiecie
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Hoop Polska będzie 
wspierał Klub Sportowy 
Kutno. W minionym ty-
godniu podpisano umo-
wę w sprawie wsparcia 
kutnowskich sportow-
ców.

– Jestem bardzo zadowolony, 

że kolejne duże przedsiębior-
stwo nam zaufało i zdecydo-
wało się na wsparcie naszego 
klubu oraz zdolnych sportow-
ców z naszego regionu. Jestem 
przekonany, że to początek 
wspaniałej współpracy na linii 
KS – Hoop Polska – komentu-
je Zbigniew Tomczak, prezes 

Klubu Sportowego Kutno.
Hoop Polska Sp. z o.o. od 

marca 2019 roku należy do 
grupy ZMB Capital, właści-
ciela Ustronianki Sp. z o.o. 
wiodącego producenta wody 
mineralnej w Polsce. Firmę 
tworzy zespół wykwalifikowa-

nych pracowników, ekspertów 
w swoich dziedzinach, którzy 
każdego dnia budują jej po-
zycję rynkową. Marki, które 
znajdują się w portfolio Hoop 
Polska są doskonale znane 
konsumentom i mocno zako-
rzenione w ich świadomości, 
od lat ciesząc się zaufaniem 

Polaków. Portfolio produktów 
Hoop Polska obejmuje:  linię 
orzeźwiających napojów gazo-
wanych Hoop  z flagową Hoop 
Colą oraz uzupełniającymi 
ofertę napojami owocowymi; 
syropy Paola; napoje funkcjo-
nalne Artcic+z linią Elements, 
Fizzy; napoje Mr. Max •

Uścisk dłoni prezesów i... KS Kutno ma 
nowego sponsora. Został nim Hoop Polska.

Hoop Polska gra z KS-em Kutno!Hoop Polska gra z KS-em Kutno!

FOT. MICHAŁ PACZESNY

W miniony weekend zawod-
nicy Uczniowskiego Klubu 
Sportowego „Dziewiątka” wy-
startowali na stadionie Aka-
demickiego Związku Sporto-
wego w Łodzi w 2 Mityngu 
Kwalifikacyjnym Łódzkiego 
Okręgowego Związku Lek-
kiej Atletyki.

– Był to w sumie nasz trzeci występ 
w opóźnionym letnim sezonie star-
towym. Wystąpiliśmy 10 osobową 
ekipą w przedziale roczników 2008 
– 2003. Ponownie kutnowscy lek-
koatleci zaprezentowali dobrą for-
mą na początku sezonu, popierając 
to dużą ilością rekordów życiowych 
– skomentował trener UKS Jacek 
Kudła.

Tym razem najbardziej wartościo-
we wyniki uzyskali płotkarze i sprin-
terzy.

Debiutujący na dystansie 110 m 
ppł. junior młodszy – Igor Marci-
szewski uzyskała w eliminacjach 
16,67 s. Igor poprawił ten wynik 
w biegu finałowym, wygrywając go 
w czasie nowego rekordu życiowe-
go – 16,21 s. Jego kolega klubowy, 
także junior młodszy Kornel Grzelak 
poprawił swój rekord życiowy 
na dystansie 400 
m, przebiegając 
dystans jednego 
okrążenia w czasie 
56,56 s.

– Bardzo dobre 
wyniki obydwu na-
szych zawodników, 
którzy z powodów 

rodzinnych nie startowali przed ty-
godniem, a wiec w rzeczywistości był 
to ich debiut w tegorocznym sezonie 
startowym na otwartym stadionie. 
Ich konkurencjami koronnymi są 
dystanse płotkarskie; Igora 110 m, 
Kornela 400 m, na którym wystar-
tuje w następnym tygodniu – powie-
dział Jacek Kudła.

Pozostałe wartościowe wyniki in-
nych kutnowskich lekkoatletów:

– Agnieszka Bryszewska (mło-
dziczka) – 463 m w skoku w dal 
i 14,19 s w biegu na 100 m,

– Michał Michalak (junior młod-
szy) – 165 cm w skoku wzwyż,

– Julia Karasiewicz (dziewczynka 
starsza) – 135 cm w skoku wzwyż 
i 14,25 s w biegu na 100 m,

– Daniel Pawłowski (chłopiec star-
szy) – 484 cm w skoku w dal i 13,30 
s w biegu na 100 m (obydwa wyniki 
to rekordy życiowe zawodnika),

– Sandra Gałaj (dziewczynka star-
sza) – 135 cm w skoku wzwyż i 15,22 
s w biegu na 100 m

Dalej formy szukają nasi najlep-
si kulomioci, juniorzy młodsi; Filip 

Góreczny i Prze-
mysław Gajewski, 
którzy uzyskali 
gorsze wyniki od 
swoich rekordów 
życiowych (Prze-
mek 12,22 m, Fi-
lip wszystkie pró-
by nie utrzymane 
w kole). •

Nowe rekordy życiowe lekkoatletówNowe rekordy życiowe lekkoatletów
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